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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ  31/2011 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ  432/2011  

Στην Καλαµάτα σήµερα, την 22α Σεπτεµβρίου 2011, ηµέρα Πέµπτη και ώρα 8:00 µ.µ., στο 
Αµφιθέατρο «Αλέξανδρος Κουµουνδούρος», συνέρχεται στην 31η/2011 συνεδρίαση, το 
∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου Καλαµάτας, µετά την υπ’ αριθµ. πρωτ. 55082/16-9-2011 
πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύµφωνα µε το νόµο.  
 
Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα µέλη του Σώµατος οι κ.κ. : 1) Γουρδέας Ανδρέας, 
Πρόεδρος του Σώµατος, 2) Αδαµόπουλος Ιωάννης, 3) Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος,           
4) Αναζίκος Ιωάννης, 5) Ανδρεάκος Κωνσταντίνος, 6) Βασιλόπουλος Αθανάσιος, 7) 
Βασιλόπουλος Παναγιώτης, 8) Γκλεγκλές Ιωάννης, 9) ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος, 10) ∆ιασάκος 
Νικόλαος, 11) Ηλιόπουλος Αθανάσιος, 12) Καµβυσίδης Ιωάννης, 13) Καραγιάννης Ανδρέας, 14) 
Καρβέλης Γεώργιος, 15) Κουδούνης Αργύριος, 16) Μανδηλάρης Ιωάννης, 17) Μαρινάκης 
Σαράντος, 18) Μιχαλόπουλος Κωνσταντίνος, 19) Μιχαλόπουλος Σωτήριος, 20) Μπάκας 
Ιωάννης, 21) Μπασακίδης Νικόλαος, 22) Μπεχράκης Σταµάτης, 23) Μπουζιάνης Παύλος, 24) 
Μπούρας Ιωάννης, 25) Μπούχαλης ∆ηµήτριος, 26) Μπρεδήµας Θεόδωρος, 27) Μωραγιάννης 
Κωνσταντίνος, 28) Μωρακέας Σπυρίδων, 29) Νιάρχος Αναστάσιος, 30) Νταγιόπουλος Γεώργιος 
(αποχώρηση στην υπ’ αριθµ. 434 απόφαση), 31) Ντίντα Παναγιώτα, 32) Οικονοµάκου Μαρία, 
33) Πολίτης ∆ηµήτριος, 34) Πουλόπουλος ∆ηµήτριος, 35) Ριζάς Χρήστος, 36) Στασινόπουλος 
Στυλιανός, 37) Φαββατάς ∆ηµήτριος, 38) Φωτέας Νικόλαος και 39) Χριστόπουλος Ιωάννης 
(αποχώρηση στην υπ’ αριθµ. 434 απόφαση).   
 
∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα οι δηµοτικοί σύµβουλοι κ.κ.: 1) ∆ικαιουλάκος 
Βασίλειος και 2) Στασινάκης ∆ιονύσης. 
 
Στη συνεδρίαση επίσης κλήθηκαν και παραβρίσκονται η Πρόεδρος του Συµβουλίου της 
∆ηµοτικής Κοινότητας Καλαµάτας κα Λιακουνάκου Βενετία και ο Πρόεδρος του Συµβουλίου της 
∆ηµοτικής Κοινότητας Βέργας κ. Χειλάς Γεώργιος επειδή στην ηµερήσια διάταξη υπάρχουν 
θέµατα που αφορούν στις  εν λόγω Κοινότητες.  
 
Στη συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης και παραβρίσκονται: 1) ο Πρόεδρος του Συµβουλίου της 
Τοπικής Κοινότητας Πολιανής κ. Κοροµηλάς Παναγιώτης, 2) ο Πρόεδρος του Συµβουλίου της 
Τοπικής Κοινότητας Μ. Μαντίνειας κ. Λιακέας Στυλιανός και 3) ο Πρόεδρος του Συµβουλίου της 
Τοπικής Κοινότητας Αρφαρών κ. Φέστας Κωνσταντίνος, επειδή στην ηµερήσια διάταξη 
υπάρχουν θέµατα που αφορούν στις εν λόγω Κοινότητες. 
Στη συνεδρίαση κλήθηκε επίσης και παραβρίσκεται ο εκπρόσωπος της Τοπικής Κοινότητας 
Νέδουσας κ. Σούµπλης Κων/νος, επειδή στην ηµερήσια διάταξη υπάρχει θέµα που αφορά στην 
εν λόγω Κοινότητα.  

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο Πρόεδρος του Σώµατος κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης, παρουσία του  ∆ηµάρχου  Καλαµάτας  κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα. 
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…………..………………………………………………………………………………………………… 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 3ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης 
µε τίτλο : 

 Συµµετοχή του ∆ήµου Καλαµάτας στην πρόσκληση µε αριθµό 19 (Έκδοση 2), του 
Επιχειρησιακού Προγράµµατος «∆υτικής Ελλάδας – Πελοποννήσου – Ιονίων Νήσων 

2077 – 2013», του Άξονα προτεραιότητας 08: Αειφόρος Ανάπτυξη και Ποιότητα 
Ζωής Πελοποννήσου, µε κωδικό προτεραιότητας 75: Υποδοµές στον τοµέα της 

εκπαίδευσης. 
 
Η υπ’  αριθµ. πρωτ. 52461/9-9-2011 εισήγηση της Τµήµατος Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών 
Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης Ανάπτυξης & Προγραµµατισµού του ∆ήµου, που ήταν στο φάκελο 
του θέµατος για την ενηµέρωση του Σώµατος, έχει ως εξής: 
 
 
Θέµα: Συµµετοχή του ∆ήµου Καλαµάτας στην πρόσκληση µε αριθµό 19 (Έκδοση 2), του 

Επιχειρησιακού Προγράµµατος «∆υτικής Ελλάδας – Πελοποννήσου – Ιονίων Νήσων 2007 – 

2013», του Άξονα προτεραιότητας 08: Αειφόρος Ανάπτυξη και Ποιότητα Ζωής 

Πελοποννήσου, µε κωδικό προτεραιότητας 75: Υποδοµές στον τοµέα της εκπαίδευσης.      

                      

                            Με την πρόσκληση µε κωδικό αριθµό 19 (Έκδοση 2, µε αριθµό πρωτ. 

401/15-2-2011), του Άξονα προτεραιότητας 08: Αειφόρος Ανάπτυξη και Ποιότητα Ζωής 

Πελοποννήσου, στον κωδικό προτεραιότητας 75: Υποδοµές στον τοµέα της εκπαίδευσης, η 

Ενδιάµεση ∆ιαχειριστική Αρχή της Περιφέρειας Πελοποννήσου, καλεί τους δικαιούχους για 

την υποβολή προτάσεων έργων (πράξεων), προκειµένου να ενταχθούν και να 

χρηµατοδοτηθούν στο πλαίσιο του παραπάνω Άξονα Προτεραιότητας. 

                            Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο Καλαµάτας, µε την 318/2011 απόφαση του, έχει 

εγκρίνει την µελέτη του έργου «Ανέγερση 10ου και 26ου δηµοτικού σχολείου Καλαµάτας», 

προϋπολογισµού 4.838.996,12€ και έχουν εκδοθεί οι απαραίτητες αδειοδοτήσεις. 

Για την ανωτέρω µελέτη, το Περιφερειακό Συµβούλιο ∆ιεύθυνσης ∆ηµοσίων Έργων της 

Περιφέρειας Πελοποννήσου, έχει γνωµοδοτήσει θετικά υπέρ της αξιοποίησης της, µε το 

Πρακτικό Νο 11/24-8-2011 θέµα 2ο . 

                            Μετά από τα παραπάνω, εισηγούµεθα όπως, η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής 

του ∆ήµου Καλαµάτας αποφασίσει για την υποβολή πρότασης στο πλαίσιο της πρόσκλησης µε 

κωδικό αριθµό 19 (Έκδοση 2), του  Επιχειρησιακού Προγράµµατος «∆υτικής Ελλάδας – 

Πελοποννήσου – Ιονίων Νήσων 2007 – 2013», µε τίτλο: «Ανέγερση 10ου και 26ου δηµοτικού 

σχολείου Καλαµάτας», προϋπολογισµού 4.838.996,12€. 

                                                                   

Η ∆ιευθύντρια 

Π. Κουράκλη 

      

Συν/να: 

1. Πρόσκληση µε κωδικό 19 (Έκδοση 2) 
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Εισηγούµενη το θέµα η αρµόδια Αντιδήµαρχος κα Ντίντα, αναφέρει τα εξής: 
 
Κε Πρόεδρε θα ήθελα µε χαρά να ενηµερώσω το Σώµα ότι η µελέτη η οποία έχει 
εγκριθεί από το ∆ηµοτικό Συµβούλιο και αφορούσε την κατασκευή του 10ου και 26ου 

∆ηµοτικού Σχολείου Καλαµάτας εγκρίθηκε και από το Περιφερειακό Συµβούλιο ∆ηµοσίων 
Έργων. Έχουν ληφθεί και όλες οι απαραίτητες αδειοδοτήσεις οι οποίες ήταν σε εκκρεµότητα. 
Έχει σταλεί ήδη ο φάκελος στην Περιφέρεια και είναι το τελευταίο έγγραφο το οποίο 
απαιτείται και αφορά τη θετική γνωµοδότηση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου για την υποβολή της 
πρότασης. 
 
 
Ακολουθεί διαλογική συζήτηση ως εξής:  

 
Συµφωνούµε κε Πρόεδρε. Είναι αλήθεια ότι ίσως είναι το µοναδικό σχολείο 
που µπορεί να φτιαχτεί σε αυτά τα δύσκολα χρόνια.  

 
∆ΗΜΑΡΧΟΣ: Είναι δύο τα σχολεία.  

 
Ένα σχολείο δωδεκαθέσιο θα γίνει ενιαίο. Γιατί είναι δύο εξαθέσια, θα 
προκύψει ένα δωδεκαθέσιο µάλλον.  

Είναι θετικό ότι και η παλιά Νοµαρχία και ο ∆ήµος και η Περιφέρεια η καινούργια, προχώρησαν 
τις µελέτες να ενταχθεί γρήγορα, έτσι ώστε να δηµοπρατηθεί µέχρι το καλοκαίρι, προκειµένου 
να βρουν στέγη 200 - 250 παιδιά που στεγάζονται τώρα το µεν 10ο σε ένα ενοικιαζόµενο κτίριο 
από το 1993 που είναι ακατάλληλο πλέον και το 26ο συστεγάζεται µε το 7ο και τα παιδιά είναι 
µέσα σε µικρές αίθουσες. 
Συµφωνούµε λοιπόν.  

 
Είχαµε τοποθετηθεί και όταν είχε έρθει πάλι το ζήτηµα αυτό στο ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο. Θεωρούµε αναγκαίο το να γίνουν σχολεία και να έχουµε καλύτερη 

σχολική στέγη στη πόλη µας.  
Εκφράσαµε όµως τις επιφυλάξεις µας για την τοποθεσία που γίνεται το σχολείο, όπου 
υπάρχουν 2 άξονες, στην περιοχή εκεί πέρα έχουµε µεγάλη συγκέντρωση σχολείων, υπάρχει 1 
Γυµνάσιο, υπάρχει 1 Λύκειο, 2 Τεχνικά Λύκεια, ∆ηµοτικά και γίνεται υπερσυγκέντρωση, θα 
έχουµε πολλούς µαθητές εκεί. Είναι πρόβληµα. Και ανατολικότερα της Ηρώων, ανατολικότερα 
του  Σταδίου της Καλαµάτας δεν υπάρχει κανένα σχολείο.  
 
ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: Υπάρχει το οικόπεδο. 

 
Εντάξει, όπου βρίσκουµε οικόπεδο να φτιάχνουµε ένα σχολείο και µετά, στην αυλή 
του Γυµνασίου Παραλίας θα έχουµε 15 δηµοτικά και µετά θα λέµε σε αυτό το 

σχολείο πρέπει να φύγουν οι µαθητές από εκεί και να πάνε σε ένα άλλο. ∆ηµιουργούνται ένα 
σωρό άλλα προβλήµατα. Ένα αυτό, εκφράζουµε αυτή την επιφύλαξη και λέµε ότι αν δεν 
υπάρχει οικόπεδο αλλού θα έπρεπε να υπάρχει προγραµµατισµός σε αυτό το ζήτηµα.  
Και το δεύτερο ζήτηµα είναι ο τρόπος κατασκευής που εµείς λέµε ότι πρέπει να 
κατασκευάζονται από δηµόσιο φορέα κατασκευών, υπάρχει ο ΟΣΚ, γι’ αυτό θα ψηφίσουµε 
¨λευκό¨ για αυτούς τους λόγους όχι για να µη γίνει το σχολείο.  

 
Εµείς σαν ∆ΙΚΤΥΟ θα ψηφίσουµε ¨λευκό¨. Θεωρούµε ότι έπρεπε να διατεθούν 
χρήµατα για οικόπεδο το οποίο να καλύπτει τη χωροθετική  θέση του, να 

µπαίνει δηλαδή σε κατάλληλο σηµείο ανάλογα µε πληθυσµιακά κριτήρια και να µην δηµιουργεί 
επιπρόσθετες µετακινήσεις µέσα στην πόλη, το οποίο µε µια προβολή στο µέλλον είναι πάρα 

ΝΤΙΝΤΑ: 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΝΙΑΡΧΟΣ: 

ΝΙΑΡΧΟΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 
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πολύ σοβαρό θέµα να µετακινούνται οικογένειες κάθε πρωί και παιδιά σε ένα συγκεκριµένο 
σηµείο και να γίνεται η συσσώρευση.  
 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης αφού έλαβε υπόψη του 
προαναφερόµενα, τις διατάξεις των άρθρων 65 του Ν. 3852/2010 (Καλλικράτης), καθώς και το 
αποτέλεσµα της σχετικής ψηφοφορίας σύµφωνα µε το οποίο ΥΠΕΡ τάσσονται οι παρόντες 
σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των  δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨ και ΛΕΥΚΗ ψήφο δηλώνουν οι παρόντες σύµβουλοι των  
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨∆ΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ 
ΠΟΛΙΤΩΝ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, κατά πλειοψηφία, 

 
Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι 

 
Εγκρίνει την υποβολή πρότασης στο πλαίσιο της πρόσκλησης µε κωδικό αριθµό 19 
(Έκδοση 2), του Επιχειρησιακού Προγράµµατος «∆υτικής Ελλάδας – Πελοποννήσου 
– Ιονίων Νήσων 2077 – 2013», του Άξονα προτεραιότητας 08: Αειφόρος Ανάπτυξη 
και Ποιότητα Ζωής Πελοποννήσου, µε κωδικό προτεραιότητας 75: Υποδοµές στον 
τοµέα της εκπαίδευσης για την «Ανέγερση 10ου και 26ου ∆ηµοτικού Σχολείου 
Καλαµάτας», προϋπολογισµού 4.838.996,12 €. 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Γουρδέας Ανδρέας   1. Αδαµόπουλος Ιωάννης 

  2. Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος 

  3. Αναζίκος Ιωάννης 

  4. Ανδρεάκος Κωνσταντίνος  

  5. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 

  6. Βασιλόπουλος Παναγιώτης 

  7. Γκλεγκλές Ιωάννης 

  8. ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος 

  9. ∆ιασάκος Νικόλαος 

  10. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

  11. Καµβυσίδης Ιωάννης 

  12. Καραγιάννης Ανδρέας 

  13. Καρβέλης Γεώργιος 

  14. Κουδούνης Αργύριος 

  15. Μανδηλάρης Ιωάννης 

  16. Μαρινάκης Σαράντος 
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  17. Μιχαλόπουλος Κωνσταντίνος  

  18. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 

  19. Μπάκας Ιωάννης  

  20. Μπασακίδης Νικόλαος 

  21. Μπεχράκης Σταµάτης 

  22. Μπουζιάνης Παύλος  

  23. Μπούρας Ιωάννης 

  24. Μπούχαλης ∆ηµήτριος 

  25. Μπρεδήµας Θεόδωρος 

  26. Μωραγιάννης Κωνσταντίνος 

  27. Μωρακέας Σπυρίδων 

  28. Νιάρχος Αναστάσιος  

  29. Νταγιόπουλος Γεώργιος  

  30. Ντίντα Παναγιώτα 

  31. Οικονοµάκου Μαρία 

  32. Πολίτης ∆ηµήτριος 

  33. Πουλόπουλος ∆ηµήτριος  

  34. Ριζάς Χρήστος  

  35. Στασινόπουλος Στυλιανός 

  36. Φαββατάς ∆ηµήτριος 

  37. Φωτέας Νικόλαος 

  38. Χριστόπουλος Ιωάννης 
 

Ακριβές Απόσπασµα 
Καλαµάτα, 30 Σεπτεµβρίου 2011 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 
ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

 
ΑΝ∆ΡΕΑΣ ΓΟΥΡ∆ΕΑΣ 


